
Ministerie van Justitie

Directoraat-Generaal Rechtspleging en Rechtshandhaving
Directie Juridische en Operationele Aangelegenheden

Bij beantwoording de
datum en ons kenmerk
vermelden. Wilt u slechts
één zaak in uw brief
behandelen.

ϕ1

In antwoord op uw brief van 17 september 2008 deel ik u mee dat de vragen van de leden Teeven
(VVD) en De Wit (SP) van uw Kamer over het vervangen van een rechter in de rechtszaak van
Srebrenica-slachtoffers tegen de Staat der Nederlanden (ingezonden 16 september 2008) worden
beantwoord zoals aangegeven in de bijlage van deze brief.

De Minister van Justitie,

2080900050

Postadres: Postbus 20301, 2500 EH Den Haag

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer
der Staten-Generaal
Postbus 20018
2500 EH DEN HAAG

Bezoekadres
Schedeldoekshaven 100
2511 EX Den Haag
Telefoon (070) 3 70 79 11
Fax (070) 3 70 79 00

Datum 8 oktober 2008
Ons kenmerk 5567633/08
Uw kenmerk 2080900050

Onderwerp Beantwoording Kamervragen van de leden Teeven (VVD) en De Wit (SP)
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Vragen van de leden Teeven (VVD) en De Wit (SP) aan de minister van Justitie over het
vervangen van een rechter in de rechtszaak van Srebrenica-slachtoffers tegen de Staat der
Nederlanden. (Ingezonden 16 september 2008)

1
Wanneer kan de beantwoording van de Kamervragen d.d. 11 augustus 2008 over het
vervangen van een rechter in de rechtszaak van Srebrenica-slachtoffers tegen de Staat der
Nederlanden? 1)

Antwoord 1
Deze vragen zijn op 25 september jongstleden beantwoord.

2
Hebt u kennisgenomen van het artikel onder de kop ‘Tot op het bot verraden? 2)

Antwoord 2
Ja.

3
Is er vanuit het ministerie van Justitie op enigerlei wijze getracht invloed uit te oefenen op de
rechtsgang in deze zaak? Is er van de zijde van het ministerie contact geweest met leden van
het bestuur van de Rechtbank Den Haag over het verloop van deze zaak?

Antwoord 3
Nee.

4
Hebt u binnenkort nog overleg met het bestuur van de Rechtbank Den Haag over de schijn
van vooringenomenheid ten gunste van de Staat die is gewekt door de handelswijze van het
bestuur?

Antwoord 4
Nee.

5
Acht u de handelswijze van het bestuur van de rechtbank met betrekking tot het vervangen
van rechters schadelijk voor het aanzien van de rechtspraak in Nederland?

Antwoord 5
Nee, zie het antwoord op vraag 8 van de vragen van de leden De Wit en Teeven (d.d. 5 juni
jongstleden, nummer 207082130).
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1) Vraagnummer 2007Z05178 / 2070827340, vergaderjaar 2007-2008
2) de Volkskrant, 11 september 2008

Toelichting: deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden Teeven
(VVD) en De Wit (SP), ingezonden 13 augustus 2008, (2007Z05178 / 2070827340 )


